



Bestyrelsesmødereferat

Formandens sommerhus

Dato: 18.03.2023

Deltager:

Anders Pehrson (AP)
Nikolaj D. Larsen (NDL)
Michael Seide (MS)
Lars Alschner (LA)
Lee Wood (LW)
Erik M. Kristiansen (EMK)

Afbud:

Kristian Graubæk (KG)
Villads Pehrson (VP)

DAGSORDEN

1) Præsentation	<ul style="list-style-type: none">• Den nye bestyrelse
2) Opfølgning GF	<ul style="list-style-type: none">• Er der noget vi skal have fat på og arbejde videre med
3) Vedtægter	<ul style="list-style-type: none">• Diverse vedr. det nye sæt vedtægter (AP)
4) Siden sidst	<ul style="list-style-type: none">• Opfølgning på div. Punkter (AP)
5) Økonomi og administration	<ul style="list-style-type: none">• Medlemstal pr. d.d. (MS)• Bank- og kassebeholdning (MS)• Revurdering af budget• Forretningsorden/struktur (MS)• Udspecificering af kørselsgodtgørelse (MS)• Mails/kommunikation/SoMe (AP)
6) Politiske sager	<ul style="list-style-type: none">• Løje Sø (KG)
7) Merchandise	<ul style="list-style-type: none">• Diverse vedr. merchandise
8) Udvalg	<ul style="list-style-type: none">• Hvilke udvalg har vi• Hvem er medlem af udvalgene• Hvilke udvalg er ad hoc-udvalg og hvilke er ikke• Hvor mangler der medlemmer• Hvad kan vi gøre for at tiltrække flere til udvalgene• Retningslinjer• Kommunikation



9) Årshjul Dato + aktivitet/mødetype for såvel bestyrelsen samt foreningen Føres i kalender på hjemmeside til info for medlemmer	<ul style="list-style-type: none">• Bestyrelsesmøder (min. ét i hvert kvartal)• Fish-Inn's• Juniorarrangementer• Socialt arrangement (efterspurgt af medlemmer)• M.fl.
10) GF 2024	<ul style="list-style-type: none">• Hvor• Hvornår• Arrangement
11) Eventuelt	<ul style="list-style-type: none">• Fremtiden for foreningen• Andet

1) Alle bestyrelsesmedlemmer præsenterer sig bord rundt og fortæller lidt om sig selv og deres tilgang til karpfiskeri.

2) Det var dejligt at se, hvor stor tilslutning der har været både fra Jylland og Sjælland. Der arbejdes videre med de ting som blev vedtaget af generalforsamlingen.

3) De ny vedtægter ligger på vores hjemmeside.

4) Anders arbejder videre på sponsoraftaler. Der skal laves et system iht. guld, sølv og bronze.

Der er planlagt en udlandstur til Belgien. Der skal på stræbes, at der bliver afholdt en tur til udlandet hver år.

Når redaktøren (karpen) skal køre ud til nogle arrangementer, så er der mulighed for afregning af kørte km.

Der er tale om at afholde en messe i DK med brugt Market.

Jakob Lynggaard arbejder videre på sagen sammen med forgotten flouvers på en boilie til foreningen.

Specimencuppen er startet op dagen efter GF og ligger på vores hjemmeside.



Karpen skal udkomme 2 gange om året. 1. udgave skal senest være klar 14 dage før GF, 2 udgave skal være senest klar 01.09. LA tage en snak med Connie omkring bladene 2023. Nyhedsbrev og en efterårsudgave.

Der skal tænkes på plakater og flyer til butikkerne.

Michael følger op hvor langt Morten er med aftalen omkring samarbejde med anden forening.

5) 198 medlemmer til d.d.

Kassebeholdning til d.d. 59.243,25kr.

Budget til merchandise bliver havet med 10.000,00kr. Fremadrettet bliver budgettet reguleret til hvert bestyrelsesmøde.

De nye bestyrelsesmedlemmer er gjort opmærksom på at der er kørselsgodtgørelse for dem som kommer langvejs fra.

Sport dres rabatkode håndtering skal udsendes i nyhedsbrev.

Hjælp til SoMe - opfølgning til næste møde

6) Der er ikke noget nyt i sagen.

7) JL og MS er i gang med ny designs og tøjmærke.

8) Udvalgene er opdateret på hjemmesiden

Medlemmer kan ses på hjemmeside.

Ad hoc udvalg: Til d.d. er der ingen.

Bestyrelsen udarbejder tydeligere og bedre retningslinjer for div udvalg vi har, for at ruste dem bedre fremadrettet.

NDL tager en opsamling med alle udvalg.

9) AP ligger de næste datoerne ind i kalenderen.

De arrangementer som kører nu skal fastholdes. Muligvis et arrangement mere om foråret (udlandet).

Alle går i tænkeboksen og kommer med deres forslag/input til næste møde.



Vi er godt på vej med de arrangementer.

Erik vil tage kontakt til Ishøj Sportsfiskeforening angående samarbejde.

10) Der undersøges allerede nu muligheder for afholdelse af næste GF som efter de nye vedtægter skal afholdes på Sjælland.

Der er kommet forslag ved bordet om en kastedyst til næste GF.

11) I.a.

Slut 21:47

